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Z Á P I S N I C A 
z plánovaného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Hladovka, 
konaného dňa 16.12.2023 

 

 

. 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                

     Ing. Ľubomír Hutlas  

  Anna Harmatová 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Stanislav Kendrala 

  Jozef Planieta 

      

Ďalší prítomní:  Anna Hutlasová, kontrolórka obce  

     Mgr. Helena Harmatová   

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 2/2023 o podmienkach určovania a 

vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpadu 

6. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 3/2023 o výške dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka 

7. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2023 o miestnych daniach 

8. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 5/2023 o výške príspevku a spôsobe 

úhrady nákladov v školách a v školských – výchovno - vzdelávacích zariadeniach a 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka 

9. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 6/2023 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Hladovka 

10. Rozpočet obce na roky 2024-2026 

11. Schválenie zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hladovka 

12. Schválenie spolufinancovanie projektu z vlastných zdrojov pod názvom: „Hudba, ktorá 

spája“ 

13. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2023 

14. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2024  

15. Schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198 

16. Rôzne  

17.  Diskusia  

18.  Návrh na uznesenie  

19.  Záver. 

 

Ad 1: Otvorenie  

 

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
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Ad 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Anna Harmatová a Stanislav Kendrala 

Za zapisovateľku: Mgr. Helenu Harmatovú 

 

Ad 3: Schválenie programu obecného zasadnutia 

 

     Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal 

poslankyne a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Zároveň vyzval prítomných na 

hlasovanie za predložený program.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.100/2023 – OZ 

a) prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
 

Ad 4: Kontrola plnenia uznesenia. 

 

     Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že tieto boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 101/2023 - OZ  

a/ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

.  

Ad 5: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 2/2023 o podmienkach určovania 

a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobného stavebného odpadu. 

 

     Návrh VZN bol zverejnený dňa 29.11.2023  na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom 

sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec 

obdŕžal návrh VZN č.2/2023. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  

Starosta informoval, že v novembri 2023 bol obci doručený list z Technických služieb 

Ružomberok o čom predstavenstvo uznesením č. 18/2023 rozhodlo o navýšení cien odpadov 

o 10 % . Spoločnosť TS Ružomberok argumentovala:  inflácia 12,5%, vysoké náklady PHM, 

nárast miezd. O ďalšie percenta sa navyšujú náklady so spracovaním komunálneho odpadu 

a navýšenie cien za skládkovanie. Na spoločnom stretnutí ZMOHO dňa 02.12.2023 bolo prijaté 

spoločne rozhodnutie starostov okresu Tvrdošín, že je nutné navýšenie poplatku občanov za 

komunálny odpad. Po spoločnej rozprave z dôvodu zvýšenia nákladov sa dohodlo, že sa 

poplatok na občana zvýši  na 24 Eur. Obec Hladovka v roku 2023 doplácala za komunálny 

odpad čiastkou cca 5 000 Eur. Bol pripravený návrh VZN č. 3/2023 o podmienkach určovania 

a vyberania miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, kde stanovená 

hodnota žetónu na vývoz 110 : 120 l  KUKA nádoby, by mala byť zvýšená z 5,00 Eur na  6,00 

Eur na osobu a minimálny odber 4 ks žetóny. V konečnom dôsledku by občan  zaplatil namiesto 

20 Eur na osobu 24 Eur. Po dlhej rozprave poslanci OZ dospeli k spoločnému záveru, že pre 

rok 2023 sa poplatok za komunálny odpad bude zvyšovať na osobu o 4 Eura. Zmena nastala aj 

v dokupovaní žetónov na rok 2024 a to 3 Eura/žetón. Žetóny nie sú prenosné na ďalší  rok. 
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.102/2023 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 2/2023 o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad. 

b/ schvaľuje VZN č. 2/2023 o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 6: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 3/2023 o výške dotácie na mzdy a 

prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka.     

      

     Návrh bol taktiež zverejnený dňa 29.11.2023 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom 

sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec 

obdŕžal návrh VZN č. 3/2023 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských 

zariadení na území obce Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  

Starosta však  informuje poslancov, že pre rok 2024 došlo k  navýšeniu originálnych nákladov 

pre ZŠ s MŠ Hladovka najmä z dôvodu zvýšených nákladov na energie a mzdy. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.103/2023 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 3/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie obce 

Hladovka č.2/2009 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení 

na území obce Hladovka.    

b/ schvaľuje VZN č. 3/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie obce 

Hladovka č.2/2009 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení 

na území obce Hladovka.    

 Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 7 :  Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2023 o miestnych daniach. 

  

     Návrh bol zverejnený dňa 29.11.2023 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle 

obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal 

návrh VZN č. 4/2022 o miestnych daniach. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka 

ani pripomienka.  

Starosta informoval, že sem patria: 

a) daň z nehnuteľnosti, 

b) daň za psa, 

c) daň za užívanie verejného priestranstva, 

d) daň z ubytovania. 

Starosta informoval, že situácia, ktorá je v súčasnej dobe v rámci verejných financií 

štátu je žalostná. Náklady obce na zabezpečenie služieb obyvateľstvu a na pokrytie  povinnosti, 

ktoré obciam štát dáva je nepokrytý v rámci podielových daní, ktoré mesačne obec dostáva. 

Podielové dane, ktoré sú zo štátneho rozpočtu sa obciam nezvyšujú takým tempom ako náklady 

obci. Obec nemá dostatok finančných prostriedkov na realizáciu naplánovaných kapitálových 

výdavkov. Cieľom štátu je, aby obce a mesta prispôsobovali miestne dane 

a poplatky  skutočným potrebám obcí a mestám a výpadky zo štátneho rozpočtu 

prostredníctvom podielových daní pre obce a mesta si vykrývali zvýšením miestnych daní 
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a poplatkov. Obec hľadá rezervy v rozpočte, aby mohli byť pokryté všetky doterajšie aktivity 

obce a priority obce na rok 2024. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 104/2023 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 4/2023 o miestnych daniach. 

b/ schvaľuje VZN č. 4/2023 o miestnych daniach. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 8: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 5/2023 o výške príspevku a 

spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských výchovno - 

vzdelávacích zariadeniach a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Hladovka. 

 

     Návrh bol  zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle 

obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal 

návrh VZN č. 5/2023 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských 

zariadení na území obce Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  

Po rozprave poslankyňa a poslanci sa uzniesli na navýšení mesačného príspevku a to na 

čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole z 15 Eur na 17 Eur a na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s výchovno - vzdelávacou činnosťou školského klubu 

detí bude zákonný zástupca prispievať mesačne na jedného žiaka sumou 12 Eur z doterajších 

10 Eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 105/2023 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 5/2023 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a školských účelových 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

b/ schvaľuje VZN obce Hladovka č. 5/2023 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 9: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 6/2023 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Hladovka 

     

     Návrh bol  zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle 

obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal 

návrh VZN č. 6/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

na území obce Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka. 

Úprava VZN nastáva na základe nových úprav v zákonoch a iných právnych noriem.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 106/2023 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 6/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Hladovka.  
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b/ schvaľuje VZN obce Hladovka č. 6/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Hladovka.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 10: Rozpočet obce na roky 2024-2026. 

 

         V tomto bode sa obecné zastupiteľstvo venovalo prerokovaniu Návrhu rozpočtu obce na 

roky 2024 až 2026. Starosta obce uviedol, že návrh bol zverejnený dňa 29.11.2023 a bol taktiež 

zverejnený na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle obce a na centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli. E-mailovou poštou bol návrh rozpočtu zaslaný poslancom. Do dnešného 

nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka. Rozpočet je vyrovnaný a priority obce 

zohľadnené.  

Kontrolórka obce podala stanovisko  k rozpočtu, v ktorom konštatuje, že celkový rozpočet je 

zostavený ako vyrovnaný v súlade s predpismi obce. Keďže nikto ďalší sa do rozpravy 

neprihlásil, bol poslancom predložený návrh na schválenie rozpočtu pre roky 2024-2026. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 107/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh rozpočtu obce Hladovka  a ZŠ s MŠ Hladovka na roky 2024 – 2026. 

b/ berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce k Návrhu rozpočtu Obce Hladovka na rok 

2024-2026. 

c/ schvaľuje Rozpočet Obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka bez programovej štruktúry na rok 

2024. 

d/ berie na vedomie Rozpočet na roky 2024-2026. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 11: Schválenie zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hladovka. 

     Starosta v spolupráci so starostom obce Suchá Hora a právnikom JUDr. Buknom 

vypracovali nové „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hladovka“  z dôvodu 

nového Zákona č. 137/2023 Z. z. účinného od 1. 11. 2023 k: 

• zmene a doplneniu zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  

• doplneniu zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Cieľom tejto novely bolo najmä posilniť preferenciu súťažných foriem predaja a nájmu 

majetku obce a zvýšenie transparentnosti. Doterajšie slabšie pravidlá totiž umožňovali nakladať 

s majetkom obce nie vždy najvýhodnejšie pre obec. Dochádzalo napríklad k účelovým 

rušeniam už vyhlásených obchodných verejných súťaží (prípadne súťaže obsahovali rôzne 

účelové podmienky) alebo k neodôvodnenému znížovaniu ceny v prípadoch hodných 

osobitného zreteľa. Najviac zmien je pochopiteľne v samotnom zákone o majetku obcí. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 108/2023 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hladovka. 

b/ schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hladovka.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=5738591&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014731&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014310&f=3
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Ad 12: Schválenie spolufinancovania projektu z vlastných zdrojov pod názvom „Hudba, 

ktorá spája“. 

 

     Starosta obce pripravuje projekt pod názvom: „Hudba, ktorá spája“, ktorý sa ma podať do 

19.01.2024 cez Európske zoskupenie územnej spolupráce TATRY z Európskeho fondu 

regionálneho rozvoja Program Interreg Poľsko – Slovensko 2021 – 2027 z priority 3. Tvorivé 

a turisticky atraktívne pohraničie. Účelom celého projektu bude generálna oprava  orgánu – 

úloha č. 1 a úloha č. 2 – bude spočívať v stretnutí hudobnej skupiny poľského partnera Gminy 

Dobczyce a našich speváckych skupín na koncerte v Hladovke. Predbežná hodnota projektu je 

69 608,16 Eur, z toho generálna oprava orgánu 53 760 Eur. Poslankyňa a poslanci boli 

informovaní starostom, že  spolufinancovanie obce je vo výške 20%, čo predstavuje 

vynaloženie finančných prostriedkov z vlastných zdrojov do výšky 13 921,64 Eur. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 109/2023 - OZ  

a/ prerokovalo predloženie projektovej žiadosti na projekt: „Hudba, ktorá spája“ na Európske 

zoskupenie územnej spolupráce TATRY z Európskeho fondu regionálneho rozvoja Program 

Interreg Poľsko – Slovensko 2021 – 2027 z priority 3. Tvorivé a turisticky atraktívne pohraničie 

s výškou maximálneho celkového spolufinancovania projektu vo výške 20% zo strany 

žiadateľa t. z. do výšky 14 000 Eur z celkových oprávnených výdavkov 69 608,16 Eur. 

b/ schvaľuje predloženie projektovej žiadosti na projekt: „Hudba, ktorá spája“ na Európske 

zoskupenie územnej spolupráce TATRY z Európskeho fondu regionálneho rozvoja Program 

Interreg Poľsko – Slovensko 2021 – 2027 z priority 3. Tvorivé a turisticky atraktívne pohraničie 

s výškou maximálneho celkového spolufinancovania projektu vo výške 20% zo strany 

žiadateľa t. z. do výšky 14 000 Eur z celkových oprávnených výdavkov 69 608,16 Eur. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Zdržali sa: 0 poslanec. Návrh bol prijatý.  

 

Ad 13: Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2023. 

      

    Úpravou rozpočtu zohľadňujeme aktuálne plnenie rozpočtovaných prostriedkov podľa 

skutočného plnenia. Ekonómka obce podala bližšie informácie, ktorých položiek  sa úprava 

dotýka.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.110/2023 - OZ  

a/ prerokovalo úpravu rozpočtu obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka. 

b/ schvaľuje úpravu rozpočtu - RO č.4 obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2023. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 14: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2024. 

      

     Plán kontrolnej činnosti predložila hlavná kontrolórka  Anna Hutlasová, ktorá oboznámila 

poslankyne a poslancov s náplňou práce a činnosťou, na ktorú sa sústredí v priebehu  1. polroka 

2024-viď príloha. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.111/2023 - OZ  

a/ prerokovalo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. 

b/ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  
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Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 14: Schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198. 

 

     Na rok 2024 si nájomníci bytového domu č.198 podali žiadosti o predĺženie nájomných 

zmlúv. Obyvatelia sa správajú disciplinované. Starosta skonštatoval, že každoročne na základe 

žiadosti, obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 112/2023 - OZ  

a/ prerokovalo predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2024. 

b/ schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov ( Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav Buš,  Stanislav 

Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad.16: Rôzne  

 

Starosta v závere podal ešte niektoré informácie: 

- Obec ešte v  decembri získa z MF SR dotáciu na krytie výdavkov z dôvodu inflácie vo 

výške 10 729,43 Eur. 

- Obec zakúpila 15 LED svetiel pre VO v celkovej hodnote 2 853,48 Eur. 

- Obec objednala 2 kusy turistických máp, ktoré budú na QR kód, kde návštevníci po 

naskenovaní QR kódu do telefónu, budú  môcť zistiť informácie o obciach na trase 

cyklotrasy. Zároveň  objednala 50 máp regiónu Oravy a 50 kusov máp Liptova. Celkové 

náklady cca 1 100 Eur. Spracovať a doručiť by nám to mali  v 6. mesiaci 2024. 

- Obec bude musieť uzatvoriť zmluvu o kybernetickej bezpečnosti v zmysle požiadavky, 

ktoré vyšli zo zákona o kybernetickej bezpečnosti. Najlacnejšia je fa. Bros, ktorý za 

služby požaduje mesačne 20 Eur s DPH. 

- DHZO vykonali dňa 02.12.2023 protipožiarnu kontrolu po hlavnej ceste v obci 

Hladovka, na vykurovacie pece na tuhé palivo, komíny a kotolne. Povinnosť zo zákona 

je raz za 3 roky. 

- Starosta objednal na obec Defibrilátor AED s externou skrinkou s vyhrievaním v sume 

2 554 Eur vrátane zaškolenia, ktorý je od 01.01.2024 povinnosťou výbavy obce. 

- Čo sa týka KPÚ obce, starosta spomenul, že na ministerstve majú problémy 

s „presahami“ pozemkov do k. ú. Suchá Hora a k. ú. Vitanová. 

 

Ad. 17. Diskusia  

 

     V diskusii starosta  predniesol, že 17. decembra máme akciu „Uvítanie do života“ .  

Toho roku  sa narodilo iba 9 detí.  

 

Ad 18: Záver 

  

     Vzhľadom k tomu, že program zasadnutia bol týmto vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

všetkým prítomným za aktívnu účasť, ale aj za prácu počas celého roka.  Poprial všetkým veselé 

Vianoce a do Nového roku 2024, aby vstúpili tou správnou nohou, aby rok 2024 prežili hlavne 

v zdraví  a tak zasadnutie ukončil.  
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Zapísala: Mgr. Helena Harmatová ....................................... 

 

 

 

Overili: Anna Harmatová   ............................................... 

    Stanislav Kendrala   ............................................... 

 

 

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák 

            starosta obce 


